
广东全新优质价廉工业用洗涤设备工业洗衣机

产品名称 广东全新优质价廉工业用洗涤设备工业洗衣机

公司名称 广州市华涤洗涤机械有限公司

价格 面议

规格参数 种类:洗脱两用机
洗涤容量:100-150千克（Kg）

公司地址 广东省广州市番禺区桥南陈涌开发区西五横路三
号

联系电话 0086-020-84738326 13602288060 13724000851

产品详情

xgq-系列全自动工业洗衣机简介：

本品结合本公司从事洗涤设备研发及服务的宝贵经验，开发的新一代高端工业洗脱机。

超高脱水力，显著降低烘干的时间，减少耗能

超低震动，高稳定性，减少维修成本

外缸采用304#不锈钢材料，提高机器抗腐蚀能力，延长机器使用寿命。减少铁离子对洗涤质量的影响。

全方位智能人机界面，30多种编程，使用者更可随心随意选择属于自己的洗涤系统。

 

xgq- automatic industrial washing machine：

t?his product combines the valuable experience of the company for many years engaged in washing equipment r&d
and services,the development of a new generation of high-end industrial washing machine.

super high hydraulic,significantly reduced the drying time,reduce energy
consumption,low shock momentum,high stability,reduce repair cost 

theouter cylinder adopts 304 stainless steel materials,improving the corrosion resistant capability of the
machine,prolong the sevice life of the machine.

a good man-machine interface,and suply 30 program that is convenient for users to operate



技术参数

型号 xgq-25f xgq-50f xgq-60f xgq-80f xgq-100f
洗剂容量 25kg 50kg 60kg 80kg 100kg
洗衣缸尺寸 ф800×500 ф970×650 ф1080×650 ф1200×700 ф1200×850
电机功率 2.2kw 5.5kw 7.5kw 11kw 11kw
电源电压 220/380v 380v 380v 380v 380v
洗衣转速 40 35 35 33 32
脱水速度 750r/min 750r/min 750r/min 700r/min 700r/min
整机重量 0.7t6 1.4t 2.2t 3.2t 3.35t
外型尺寸 1100×1050×1600 1600×1455×1850 1700×1500×2000 1750×1650×2050 1850×1650×2050

 

热情欢迎广大新老客户来电、来函，来人参观订购。

请登陆公司网站http://gzhuadi.cn.china.cn 或登陆查看更多商机

qq:279930211

服务热线：020-84738612  

传真号：020-84738326

 

our factory produce many economic and practical sections; the main products are various kinds of industrial dyeing
machine, yarn steaming machines, washing machines, automatic laundry dryer, dryers, dryer, closed washing
machines and other equipment. applicable to the majority of the guesthouses, hotels, hospitals, military units, schools,
places of washing and dyeing industries, such as laundry. produced not only pleasing to look at the equipment, the
system reactive power integrity, and easy to operate, less power consumption, enterprise after many years of tireless
efforts and our customers trust and support of growing enterprises. days the market is not only selling products, but
also exported to southeast asia.our company focus on product quality and credibility, as well as the stars after-sales
service, product not only best-selling days of the market, but also exported to southeast asia. three bags of products,
life-long services, and provide long-term parts and repair services.i do not just wash plant equipment ..............warmly
welcome new and old customers call us, email us, come visit the order.please visit the company's web site or landing
http://gzxinli.b2b.hc360.com see more business opportunities http://www.xinligz.com.cnservice hotline
:13724000851fax no. :020-84738326

本产品的加工定制是是，种类是洗脱两用机，洗涤容量是100-150千克（Kg），样式是单桶，适用范围是
工业用，型号是XGQ-100F，驱动方式是滚筒式，自动化程度是全自动，脱水容量是100KG，品牌是信力
华涤，产品类型是全新，洗涤介质是水，电源电压是380（V），额定功率是11（Kw），外形尺寸（长*
宽*高）是1850X1650X2050（mm），净重是6000（Kg），桶材质是不锈钢
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